



# Assemblyman Michael Novakhov

Assembly District 45



1800 Sheepshead Bay Road, Brooklyn, NY 11235 • 718-743-4078

## HAPPY SUMMER DISTRICT 45

It is both a privilege and an honor to represent the residents of District 45 as your assemblyman.

During our first term, our office has been dedicated to improving District 45 and meeting the diverse needs of our constituents. **I am proud of our work and our record of over 1,500 constituent cases solved!** I encourage you to explore our newsletter to discover some of our key accomplishments from the past six months.

Please feel free to contact our offices with any questions, suggestions, or concerns you may have.

Your Assemblyman,

Michael Novakhov

## СЧАСТЛИВОГО ЛЕТА 45-Й ОКРУГ

Это и честь, и привилегия представлять жителей 45-го округа в качестве вашего депутата.

За время нашего первого срока наш офис работал на благо 45-го округа, отвечая на разнообразные потребности наших избирателей. **Я горжусь нашей работой и нашим достижением в решении более 1500 дел наших избирателей!** Я приглашаю вас ознакомиться с нашим информационным бюллетенем, чтобы узнать о наших ключевых достижениях за последние полгода.

Пожалуйста, не стесняйтесь обращаться в наш офис с любыми вопросами, предложениями или беспокойствами, которые у вас могут возникнуть.

Ваш депутат,

Михаил Новахов

## PAST EVENTS / ПРОШЕДШИЕ СОБЫТИЯ



**Assemblyman Novakhov organized a rally** at Madison HS to oppose housing migrants. **As a result, the city has pledged to stop using the school as a migrant shelter.**

Депутат Новахов организовал митинг в средней школе Мэдисон, чтобы выступить против размещения мигрантов. В результате город обещал прекратить использование школы в качестве приюта для мигрантов.



The Assemblyman proudly led the Israeli Day Parade, joined by over 100 members of 'Run for Their Lives.'

**He will always Stand with Israel!**

Депутат с гордостью возглавил парад в честь Дня Израиля, к которому присоединились более 100 участников из организации "Бег за их жизни."

Он всегда будет поддерживать Израиль!

## ALBANY UPDATE/ ОБНОВЛЕНИЕ ИЗ ОЛБАНИ

From January to June each year, I am in Albany advocating for our community in the Assembly. Please take a moment to review the highlights of our legislative achievements below.

С января по июнь каждый год я нахожусь в Олбани, отстаивая интересы нашего сообщества в Ассамблее. Пожалуйста, ознакомьтесь с успехами нашей работы в Олбани ниже.



Assemblyman Novakov championed legislation to ***fight for tenants and homeowners against squatters***. Squatters should not receive the same rights as legitimate tenants. (A.6894)

### **Residents fight back!**

Депутат Новахов выступил за законодательство, направленное на защиту арендаторов и домовладельцев от незаконных жильцов. Незаконные жильцы не должны получать те же права, что и законные арендаторы.

Домовладельцы, сопротивляйтесь!



Assemblyman Novakov was proud to select Dynamite Youth Center, which **received \$150,000** through the Enacted Budget (A.3004-D of 2023). This money will be put toward saving the young lives of our children who became victims of the opioid and drug epidemic.

He also allocated **over \$100,000 for Brooklyn Libraries throughout District 45!**

(K.714 of 2023, E.2449 of 2024)

Член Законодательного собрания штата Нью-Йорк Михаил Новахов выбрал Молодежный центр «Динамит» в качестве получателя 150 000 долларов США из утвержденного бюджета (A.3004-D of 2023).

Эти деньги будут направлены на спасение жизней детей и подростков, ставших жертвами употребления опиоидов и наркотиков.



## LEGISLATIVE UPDATES/ ЗАКОНОДАТЕЛЬНЫЕ ОБНОВЛЕНИЯ

In my first term in office, **I have introduced & co-sponsored nearly 250 pieces of legislation**. Below, I have included some of the major highlights and victories.

В течение моего первого срока на должности я внёс и сопричастно поддержал почти 250 законопроектов. Ниже приведены некоторые из основных достижений и побед в этой сфере.



### **Provide Judicial Discretion (A.5169)**

**Co-sponsored legislation** to end the failed bail reform policies plaguing our state.

Соавтор **законодательства**, направленного на прекращение провалившихся реформ залога, которые терзают наш штат.



### **S.A.F.E. Vehicles Speed Act (A.7342)**

**Introduced legislation** to end the illegal and unlicensed use of e-bikes and mopeds to combat a growing safety crisis.

Внес **законопроект**, направленный на прекращение незаконного и незарегистрированного использования электровелосипедов и мопедов для борьбы с растущим кризисом безопасности.



### **SMOKEOUT Act (A.8805-C)**

**Signed into law;** supported legislation that empowers law enforcement to permanently shut down illegal smoke shops.

Подписал **закон**; поддержал законодательство, которое предоставляет право правоохранительным органам на постоянное закрытие незаконных табачных магазинов.



Assemblyman Novakhov organized **one of the largest pro-Israel rallies ever** held in South Brooklyn on the 100 day mark of the brutal attack.

Депутат Новахов организовал один из крупнейших митингов в поддержку Израиля, когда-либо проведённых в Южном Бруклине, на 100-й день после жестокого нападения Хамаса.

**Assemblyman Novakhov supports our NYPD** and has held days of action with our precincts, community engagement forums, and will continue to fight for our community's safety.

Член Ассамблеи Новахов поддерживает полицию Нью-Йорка (NYPD): он организовывал «дни действия» с нашими участками, форумы взаимодействия с общественностью и он будет продолжать бороться за безопасность нашего сообщества.



On the eve of the two-year anniversary of the war in Ukraine, Assemblyman Novakhov **joined city leaders, veterans, and international representatives to fundraise for Ukraine.**

**New York stands firmly with Ukraine!**

Накануне двухлетней годовщины войны в Украине депутат Новахов присоединился к городским лидерам, ветеранам и международным представителям для сбора средств на оборонные усилия Украины.

Нью-Йорк твердо поддерживает Украину!

Assemblyman Novakhov was honored to be named **Legislator of the Year** by RTVI-US in recognition of his dedicated service and outstanding contributions to our district.

Депутат Новахов был удостоен чести быть названным Законодателем года по версии RTVI-US в знак признания его преданной службы и выдающихся заслуг перед нашим округом.





**Изучение языка программирования Python:** основы Pythonа и Python для веб-разработки.

**НОВАЯ СЕРВИСНАЯ ПЛАТФОРМА:** Уникальная платформа для управления производством и маркетингом.

**Microsoft-CERT-4696:** L'ncocəAñhñatñec k ham ha Mognñtñphix unpmehpix  
hacax b Ngñjñnoterke Shéepshéad Bay rakñAþin noheñAþin c 11 Aþ 13!

**Visit the Aquarium this summer! Assemblyman Novakho's office in partnership with the Wildlife Conservation Society are offering free tickets to our community!**

**June-September:** Join us for **Mobile Office Hours** at the Homecrest Library every Wednesday from 11AM-1PM!

**June-September:** Join us for Mobile Office Hours at the Sheepshedac Bay Library every Monday from 11AM-1PM!

## UPCOMING EVENTS / UPDATES / PRACTICUM COPIING



New York State Assembly • Albany, NY 12248

PRSR STD.  
US Postage  
PAID  
Albany, NY  
Permit No. 75

# ASSEMBLYMAN MICHAEL NOVAKHOV'S COMMUNITY UPDATE

nomokemj  
novakhowm@nyassembly.gov, n mbi c parrocpho  
terefohoy 718-743-4078 nnn no jnerektphohn note  
OctariancB Bonupocpb? CBrakntrecc C haLum onfincm no  
terefohoy 718-743-4078 nnn no jnerektphohn note  
novakhowm@nyassembly.gov, n mbi c parrocpho  
nomokemj

HEAP utrata HBO-Hnopk - Ecruu bbi moyhyate  
nocoognia ot npabneteripctrehpix nporpamn momouni, taknx  
kak Mediciad nruu Loporamma Jotonohnterphoro ntarhan  
(SNAp), bbi mokete nemtr npaboo ha crnjkni ha ouraty  
sheprenheckx chetor hepedi nporpamy HEAP utrata  
Hbio-Hnopk. Jura moyhyehna Jotonohnterphohn nhofomaujin  
nruu otippeAlerneha npab ha yhactne bohntre no tenefohoy  
1-800-323-3009

Лупрограмма 3амопоскан апехтпб 1-1ро-Нюкк-Нюккке тиептнтарет  
номоулп нокнрнпм нюхтпм н шнлам с нбрннн-ннхотпкъ,  
но3орннра нн оцтабтпка в юсчтнннн кннлпкъ, 3амопакннра  
памспе апехтпннн ннратп. Ечин бнк xонтие ннртп  
забарнене ннн нхкк-ннхатецп в ннмомулп нн опе-Аненено  
нхар в яннатине в нупрограмме 3амопоскан апехтпб 1-1ро-  
Нюкк, 3боннте в наин опннк нн телегфоны 718-743-4078.

718-743-4078 or novakhowm@nysassembly.gov  
and we can assist!

**New York State HEAP** - If you receive benefits from government assistance programs such as Medicaid or Supplemental Nutrition Assistance Program (SNAP), you may be eligible for discounts on your energy bill through New York State's HEAP program.

For more information or to determine eligibility, call 1-800-342-3009.

The NYC Rent Freeze Program offers assistance to seniors and persons with disabilities to stay in affordable housing by freezing their rent. If you would like to apply or would like to request assistance determining eligibility for NYC's Rent Freeze Program, call our office at 718-743-4078 or email us at novakhovm@nycassembly.gov.

COMMUNITY RESOURCES / PECYPCB COOPLECTBA